
 

 

Referat af generalforsamling fredag den 25. februar 2022 på Snogekærgård 

 Rettet:  

  

   

Hvis du laver ændringer eller opdateringer, så marker din ændring og dit navn med en farve. 
 

Nr. Beskrivelse OK Ansvar Deadline 

     

     

1 Valg af dirigent, referent og stemmetællere    

 Anita Strøkel valgt til dirigent, 

Erling Isaksen valgt til referent 

Aksel Christensen og Carl Erik Rasmussen valgt til 

stemmetællere 

Anita konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 

  
 

 

 

2 Formandens beretning    

 Lene Ottesen fremlagde årsberetning august - december 2021: 

Et kort år med corona/covid 

Seneste generalforsamling blev afholdt søndag den 29. august på 

Snogekær 

7. september holdt vi filmaften med pølser, en stor succes 

6. oktober filmaften med syrisk kylling 

17. oktober dragedag med kun 8 deltagere 

31. oktober børnefilm AFLYST 

4. november filmaften med lammegryde/lam fra Krusegård 

28. november juletræstænding, tak til Lars Ejnar Jeppesen for 

træet 

7. december filmaften med julefrokost, en stor succes 

28. december børnefilm atter AFLYST ØV 

5. januar film aflyst 

3. februar filmaften med stjerneskud 

Seneste generalforsamling 28. august gav os en del arbejde og 

hovedbrud i bestyrelsen, da det blev besluttet på denne 

generalforsamling, at der alligevel skulle betales kontingent for 

  

 
 



 

 

2021. Det blev selvfølgelig løst og det har givet flere penge at 

arbejde med fremadrettet. 

Lidt om samarbejde med Skibby Aktive, Camino, fibernet og en 

stor tak til alle hjælpere med håb om at flere vil komme til, en 

tak til Snogekær og Jens Brogaard Jensen. 

Denne bestyrelse har stor lyst til at arbejde mere med fællesskab, 

dans, musik og foredrag. Gode forslag modtages gerne. 

Der var herefter enkelte spørgsmål blandt andet om den nye 

borgmester Tina Tving Stauning. Lene orienterede om, at Tina 

kommer i Sognegården i Skibby 15. marts. 

  

 

3                     

Kassereren fremlægger revideret regnskab 

   

  

Henrik fremlagde et regnskab, der af naturlige grunde ikke 

afspejler de store aktiviteter.  

Udgifter til hjertestarter. 

Regnskabet blev godkendt. 

   

4 Behandling af indkomne forslag    

 1. 2. behandling af forslag om ændring af medlemsperiode 
fra at følge kalenderåret til at løbe fra 1. juni - 31. maj 
(dette kræver en lille ændring i vedtægterne) 

2. 1. behandling af nogle omskrivninger/præciseringer i 
vedtægterne. 

 
Henrik gennemgik ovennævnte indkomne forslag og disse blev 
sat til afstemning ét ad gangen. 
Forslag nummer et blev enstemmigt vedtaget med 24 stemmer 
for og ingen imod. 
Forslag to blev vedtaget med 23 stemmer for og én stemme 
imod. Dette forslag skal vedtages på næste generalforsamling i 
2023 for at kunne træde i kraft. 

  

 
 



 

 

5 Orientering om fibernet    

 Der arbejdes på at etablere fibernet i Vejleby, men det forudsætter 

en stor tilslutning. En mindre gruppe arbejder med dette efter at 

emnet var oppe ved generalforsamlingen i 2020, hvoraf det 

fremgik, at alle i Vejleby kan tilbydes tilslutning til fibernet. 

Kim orienterede om, at der fortsat arbejdes med dette.  

En ny mulighed er, at hente hurtigt internet trådløst via den nye 

5G mobilmast opsat i Vellerup. Teleselskaberne er ikke 

interesserede i at tilbyde fibernet ved tilslutning af mindre end 

600 husstande. 

   

6  
Valg til bestyrelsen 

   

 På valg: Lene Ottesen (modtager genvalg) 

              Hanne Kristiansen (modtager genvalg) 

              Erling Isaksen (modtager genvalg) 

For alle gældende valget for en periode på 2 år. 

Alle blev genvalgt. 

 

   

7 Valg af suppleanter    

  

På valg: Britta Isaksen (modtager ikke genvalg) 

Karin Pedersen tilbød at opstille og blev valgt som suppleant for 

en periode på 2 år.  

 

 

   

8 Valg af revisor    



 

 

 På valg: Anja Hagelberg for en periode på 2 år (modtager 

genvalg) 

Anja blev genvalgt. 

   

9 Kontingent    

 Bestyrelsen foreslår et kontingent på 100,00 kr./år/husstand 

gældende fra 2023. 

Forslaget blev vedtaget med 23 stemmer for én imod. 

 

 

   

10 Eventuelt 
Kim opfordrede til at komme med forslag til aktiviteter eller andre 

gode idéer til det fremtidige arbejde i bestyrelsen. 

Lene gjorde opmærksom på at der i april og maj ved filmaftener 

kan stemmes om film for den kommende sæson. Lene har talt 

med Skibby Kino om de oplever os som en konkurrent, men dette 

er heldigvis ikke tilfældet. Da de film der tilbydes i Skibby Kino 

og de film der tilbydes på filmaftener i Vejleby er meget 

forskellige, ses vi som et supplement.  

Lene takkede alle i bestyrelsen og hun takkede alle fremmødte til 

generalforsamlingen og Anita takkede ligeså alle fremmødte. 

 

   

      

     

 
 

 


